



PEMBERITAHUAN

KAJIAN PENGGUNA INTERNET 2014

Suruhanjaya Komunikasi dan Multimedia Malaysia (MCMC) akan menjalankan **Kajian Pengguna Internet 2014** untuk mengumpul data berkaitan dengan penggunaan Internet.

Usaha ini adalah sebahagian daripada penyelidikan MCMC berkaitan penggunaan Internet di Malaysia. Secara langsung, kajian-kajian ini akan menambah baik program Internet dan ICT MCMC selain mempertingkatkan mutu industri Komunikasi dan Multimedia di negara ini.

Kajian ini akan dijalankan sepenuhnya melalui telefon dari Pusat CATI MCMC, Kuala Lumpur, bermula dari **28 Jun 2014** sehingga **30 Ogos 2014**. Pungutan data akan dilakukan dari pukul **9:00 pagi** hingga **4:45 petang** setiap hari termasuk Sabtu dan Ahad, kecuali hari-hari kelepasan am Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur/Selangor. Penamatan dan/atau pelanjutan tempoh kajian akan diumumkan dalam laman sesawang MCMC: www.mcmc.gov.my.

Harap maklum tujuan kajian ini adalah untuk pengumpulan data. Tiada wang akan dikutip mahupun sebarang jualan. Responden akan dipilih secara rawak oleh komputer berdasarkan nombor telefon. Penyertaan adalah secara sukarela; namun, kerjasama daripada orang ramai amat dihargai agar maklumat yang dikehendaki dapat diperolehi. Semua maklumat yang dikumpul akan disimpan sebagai sulit dan hanya akan digunakan untuk kiraan statistik di peringkat kebangsaan.

Untuk maklumat lanjut, sila hubungi:-

Suruhanjaya Komunikasi dan Multimedia Malaysia
Off Persiaran Multimedia, 63000 Cyberjaya, Selangor
(u/p: Jabatan Statistik)

Tel: +603 86 88 85 62 / +603 22 72 66 66

Faks: +603 86 88 10 50

www.mcmc.gov.my



NOTICE

Internet Users Survey 2014

The Malaysian Communications and Multimedia Commission (MCMC) will be conducting the **Internet Users Survey 2014** to collect data related to usage of Internet.

This effort is part of MCMC research regarding Internet usage in Malaysia. The findings of this survey are expected to improve MCMC's Internet and ICT programmes besides improving the performance of the Communications and Multimedia industry in the country.

The survey will be conducted entirely by phone from the MCMC CATI Centre, Kuala Lumpur, commencing from **28 June 2014** to **30 August 2014**. Data collection will be done from **9:00 am to 4:45 pm** daily including Saturdays and Sundays except Federal Territory Kuala Lumpur/Selangor public holidays. Survey completion and/or extension will be announced in the MCMC website: www.mcmc.gov.my.

Please be advised the purpose of this study is for data collection. No money will be collected nor sales solicited. Respondents are randomly selected by computer, based on telephone numbers. Participation is voluntary; however, the cooperation of the public is greatly appreciated so that the required information can be obtained. All information collected will be kept in the strictest confidence and will be used only for the purpose of deriving statistics at national level.

For more information, please contact:-

**Malaysian Communications and Multimedia Commission
Off Persiaran Multimedia, 63000 Cyberjaya, Selangor
(Attn: Statistics Department)**

Tel: +603 86 88 85 62 / +603 22 72 66 66

Fax: +603 86 88 10 50

www.mcmc.gov.my



通告

2014 年互联网用户调查

马来西亚通讯及多媒体委员会(MCMC)将展开 **2014 年互联网用户调查**以收集关于使用互联网的数据。

这是委员会对马来西亚互联网使用状况所进行的一部分研究。预料这项调查的结果除了改善国内通讯及多媒体业的表现之外，也将有助改进该委员会的互联网和资讯通讯技术计划。

这项调查将由 **2014 年 6 月 28 日起至 2014 年 8 月 30 日**从吉隆坡的 MCMC CATI 中心通过电话进行。数据收集工作将于每日上午 **9 时**正至下午 **4 时 45 分**展开，包括星期六及星期日，仅吉隆坡联邦直辖区/雪兰莪州的公共假期除外。调查结束时及/或有必要延长，MCMC 将在其网站 www.mcmc.gov.my 作出宣布。

谨此通知，此调查的宗旨在于收集数据。调查员绝不收取任何款项或进行推销。受访者是根据电话号码经由电脑抽选以参与这项研究。尽管此调查乃属自愿性质，本委员会呼吁公众人士给予全面的支持。此项调查所收集到的信息将严格保密和仅用于国家统计数据分析。

欲知详情，请联络:-

马来西亚通讯及多媒体委员会
Malaysian Communications and Multimedia Commission
Off Persiaran Multimedia, 63000 Cyberjaya, Selangor
(Attn: Statistics Department)

电话: **+603 86 88 85 62 / +603 22 72 66 66**

传真: **+603 86 88 10 50**

www.mcmc.gov.my